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استقلال و داستان عجیب
سه دروازه بان

وضعیــت دروازه بان هاى اســتقلال کاملاً مبهم 
است؛ سیدحسین حسینى بعد ازخداحافظى به 
باشگاه برگشته، رشــید مظاهرى براى ماندن در 
این تیم تصمیم نگرفتــه، رضایى هم حضوردارد! 
سیدحسین حســینى دروازه بان آبى پوشان بعد 
ازیکى، دوهفته مذاکره و صحبت بر ســر جدایى 
احتمالى از جمع اســتقلالى ها و درشرایطى که 
دیشب با انتشاریک پست از این باشگاه خداحافظى 
کرده بود با وســاطت کادر فنى استقلال دوباره 
ســوار بر خودروى گــران قیمتش بــه خیابان 
ســعادت آباد آمد تا مذاکرات خود را براى تمدید 
قرارداد آغازکند. دقایقى بعد همان طور که انتظار 
مى رفت از طبقه چهارم ساختمان باشگاه استقلال 
خبرآوردند که سیدحسین حسینى براى تمدید 
قراردادش به توافق رسیده و فردا در تمرین آبى ها 
حاضر خواهد شد. این در حالى است که استقلال 
با علیرضا رضایى گلرجوان پیکان به توافق رسید و 
او با نظر داشتن این که یکى از دو دروازه بان اسمى 
آبى ها جدا مى شــوند با مددى مدیرعامل باشگاه 
عکس گرفــت. پیش تر، رشــید مظاهرى پس از 
جلسه اى که با فرهاد مجیدى در باشگاه استقلال 
داشت از ادامه کار در باشــگاه گفته بود اما همه 
این ها باعث مى شود اســتقلال تبدیل به تیمى با 
سه دروازه بان تراز اول بشود. قبل تر، حتى حضور 
دو دروازه بان اسم و رســم دار در یک تیم فوتبال 
باعث ایجاد مشکلات بى شمارى شده و این اتفاق 
در استقلال مسبوق به سابقه است و حالا با توجه 
به افزایش نفرات باید چــاره اى براى این موضوع 
اندیشیده شــود. در حال حاضر باتوجه به اینکه 
سیدحسین حسینى براى ماندن در استقلال توافق 
کرده، مشخص است که کادر فنى براى ادامه کار 
روى او نظر دارد. دروازه بانى که فصل پیش را روى 
نیمکت شروع کرد ولى در ادامه رشید مظاهرى را 
گرفت و رقیب گچســارانى خود را نیمکت نشین 
کرد. رشــید مظاهرى بازیکنى اســت که در نیم 
فصل اول فصل گذشته نمایش درخشانى داشت 
و خیلى زود جاى خود را در دل هواداران استقلال 
باز کرد و اگرچه در ادامه کار باتوجه به مصدومیت 
و بحث هاى مالى تبدیل به گزینه نیمکت استقلال 
شد اما آبى ها هنوز بازى هاى او را به خاطر دارند و 
انتظارشان این است که رشید در تیم باقى بماند. 
اگر چنین اتفاقى بیفتد، بدین معناست که علیرضا 
رضایى به تیم دیگرى قرض داده خواهد شــد تا 
فوتبال خود را درآن جا دنبال کند. او یک دروازه بان 
آینده دار ویک خرید خوب براى استقلال است و 
استقلالى ها با فکر قبلى دست به خرید وى زده اند. 
این دروازه بان که سال گذشته در پیکان عملکرد 
خوبى داشــت مى تواند آینده روشنى در این تیم 
داشته باشد. درعین حال براى کسب تجربه بیشتر 
مى تواند به تیم دیگرى قرض داده شود در حالى که 
برچسب استقلال را روى دوش خود دارد. ضمناً 
همین حالا هم رضایــى گزینه خوبى براى تحت 
فشار قراردادن دو مدعى شــماره یک محسوب 
مى شود تا آن ها تصمیم شان را براى ماندن یا رفتن 
به صورت دقیق و روى کاغذ بگیرند. حالا و با توجه 
به اینکه سیدحســین قرارداد خود را با استقلال 
تمدید کرده، توپ در محوطه هجده قدمى است 
که رشید مظاهرى در آن قدم مى زد. اگر او بخواهد 
در استقلال بماند باید یک فصل با حسینى رقابت 
کند و با فرم خوب جایگاه خود را پس بگیرد. اگرهم 
نه، اگرقراربه رفتن رشــید باشد استقلال ذخیره 
مطمئنى را براى حسینى دراختیاردارد که باعث 
آسودگى خیال کادرفنى و هواداران خواهد شد. به 
نظر مى رسید چالش خرید دروازه بان در باشگاه 
سپاهان نیزحل شــده و آن ها حسینى را به جمع 
خود اضافه خواهند کرد اما با اتفاقات جدید حالا 
آن ها باید درباره آینده خط دروازه بانى شان تصمیم 
بگیرند. خود مظاهرى هم در آزمونى بزرگ قرار 
گرفته اســت. این که روى حرف هاى گذشته اش 
بعد از جلسه با فرهاد مجیدى بماند و به زودى در 
تمرینات استقلال حاضر بشود یا اینکه راه جدایى 
را چه با استفاده از بندهاى حقوقى یا چه از طریق 
راه هاى دوستانه پیش بگیرد. هرچه که هست او 
در وضعیت فصل گذشته خود راضى نیست و به 
دنبال شرایط بهترى است. از طرف دیگر رضایى 
به طور رسمى با اســتقلال قرارداد امضا کرده اما 
اگر حسینى و مظاهرى بمانند دلیلى براى اینکه 
یک سهیمه لیگ برترى به او اختصاص یابد وجود 
ندارد. از این رو احتمالاً در صورتى که سیدحسین 
و رشید کارشان براى ماندن تمام شود، رضایى به 
تیم دیگرى برود و جمع شاگردان مجیدى را ترك 
کند. باید منتظر ماند و دید طى روزهاى آینده چه 
اتفاقاتى رخ مى دهــد و در نهایت وضعیت قفس 

تورى استقلال چگونه خواهد شد.
منبع : ورزش سه

فوتسال فوتبال

مهر: شهریار مغانلو هنوز سرنوشت نامشخصى دارد و قرار 
اســت بعد از دیدارهاى تیم ملى درباره آن تصمیم قطعى 
بگیرد. در شرایطى که گفته مى شود انتقال شهریار مغانلو 
به روزهاى پایانى خود نزدیک شده و این مهاجم را فصل 
آینده باید در پیراهن سپاهان دید، اکنون اخبار جدیدى در 
این زمینه به گوش مى رسد. مغانلو که بعد از انتقال قرضى 
به پرســپولیس و عملکردى که در جمع شاگردان یحیى 
گل محمدى داشت، توانســت نظر این تیم را براى ادامه 
همکارى جلب کند، با مانع بزرگى پیش پاى پرسپولیس 
مواجه شد و باشگاه سانتاکلارا درخواست 500 هزار دلارى 
براى صدور رضایتنامه اش ارائه داد. موضوعى که با توجه به 

مشکلات مالى باشگاه پرسپولیس غیرممکن به نظر مى رسید تا سرخ ها رفته رفته از جذب این بازیکن کاملاً دور 
شوند. از سوى دیگر گفته مى شد باشگاه سپاهان در مذاکره با این تیم پرتغالى توانسته مذاکرات را به خوبى پیش 
ببرد و با معاوضه محمد محبى و پرداخت بخش دیگرى از مبلغ رضایتنامه، شهریار را به اصفهان خواهد کشاند.

 اما اکنون در حالى که همه از قطعیت این انتقال خبر مى دهند، اخبار جدیدى درباره آینده شهریار مغانلو به گوش 
مى رسد. مغانلو که توانسته عملکرد خوبى از خود در دوره حضورش در پرسپولیس به جا بگذارد، احتمالاً یکى 
از نفرات لیست دراگان اسکوچیچ در دیدارهاى مقدماتى جام جهانى که چندى دیگر با انجام دیدار برابر سوریه 
و عراق همراه خواهد بود، هست. این موضوع باعث شده تا روند انتقال به شکل دیگرى دنبال شود و شهریار در 
بازگشت به تهران براى ملحق شدن به اردوى تیم ملى، همه چیز را به بعد از این دو بازى موکول کرده است. این 
اتفاق باعث خواهد شد تا پرسپولیس حداقل تا بعد از دیدار ایران مقابل عراق همچنان فرصت چانه زنى و مذاکره با 
سانتاکلارا را داشته باشد و شاید بتواند شرایط را به سود خود تغییر دهد و مغانلو را بار دیگر سرخپوش کند. با این 
تفاسیر باید منتظر تکرار و تداوم اخبار مربوط به مذاکره سه باشگاه پرسپولیس، سانتاکلارا و سپاهان براى انتقال 
تابستانى فوتبال ایران در خصوص شهریار مغانلو ماند و دید بعد از کورس جالبى که این دو باشگاه در فصل گذشته 
براى دستیابى به قهرمانى تا هفته پایانى داشتند و سرخ ها برنده آن شدند، این بار شرایط براى انجام این انتقال 
به سود کدامیک همراه خواهد شد. با این حال موفقیت پرسپولیس در انتقال شهریار مغانلو و بازگرداندن این 
مهاجم به لیست خود، به عملکرد مدیران این تیم در پیگیرى مذاکرات و جدیت آن ها براى این موضوع بستگى 
خواهد داشت. اتفاقى که البته تا این لحظه با نگاهى به نقل و انتقالات این باشگاه با ناامیدى هواداران همراه بوده 

تا آن ها را دور از این اتفاق تصور کند.

ایرنا: سرمربى تیم ملى فوتسال ایران، گفت: مهم ترین دیدار 
ما در جام جهانى با صربستان است که نتیجه آن براى صعود 

تعیین کننده خواهد بود.
محمد ناظم الشریعه، سرمربى تیم ملى فوتسال ایران درباره 
شرایط بازیکنان اظهار داشــت: با توجه به شرایط پیش رو 
اردوى متصل به اعــزام بلاروس را آغــاز خواهیم کرد. 18 
بازیکن را به این اردو دعوت کردیم و 6 شهریورماه براى انجام 
دو دیدار تدارکاتى با تیم ملى فوتسال بلاروس با 16 بازیکن 
به میسنک اعزام مى شویم. وى در ادامه اضافه کرد: با توجه 
به اینکه در مسابقات مرحله گروهى جام جهانى با صربستان 
مسابقه داریم و بازى بلاروس تقریباً شبیه صربستان است و 

هر دو تیم از نظر فنى و قدرتى شبیه یکدیگر بازى مى کنند، سعى داریم برنامه ها را طورى پیش ببریم که در این دو 
بازى که هشت و 9 شهریورماه برگزار مى شود شرایط آمادگى بچه ها را بالا ببریم و به هدف اصلى مان، یعنى ایجاد 
هماهنگى بین بازیکنان برسیم. آنچه مسلم است هر چقدر برگزارى مسابقات بیشتر باشد، بازیکنان بهتر آماده 
مى شوند و در شرایط مسابقه قرار مى گیرند. سرمربى تیم ملى با اشاره به لیست بازیکنان ریجیستر شده براى حضور 
در جام جهانى لیتوانى گفت: طبق قانون فدراسیون جهانى فوتبال باید 25 بازیکن را معرفى مى کردیم و از بین این 
تعداد در نهایت طبق قانون جدید فیفا 16 بازیکن به لیتوانى اعزام مى شوند. گمانه زنى هایى که برخى از رسانه ها در 
این باره داشتند، صحیح نبود. همان طور که حسین شریفى، رئیس روابط عمومى فدراسیون هم اعلام کرد، بعد از 
برگزارى دو دیدار تدارکاتى با بلاروس به جمع بندى نهایى مى رسیم و اسامى بازیکنان اعزامى به لیتوانى را از طریق 
رسانه هاى رسمى فدراسیون فوتبال اعلام خواهیم کرد. ناظم الشریعه از برگزارى ستاد ویژه هماهنگى و برنامه ریزى 
جام جهانى خبرداد و گفت: این ستاد با دستورمستقیم شهاب الدین عزیزى خادم، رئیس فدراسیون تشکیل شد 
و در این ستاد برنامه هاى پیش رو از قبیل برنامه هاى پشتیبانى، لجستیک و پزشکى تیم ملى فوتسال مورد بحث 
وبررسى قرارمى گیرد. آنچه مسلم است حضورعزیزى خادم در اردوهاى تیم ملى نشان از توجه ایشان به فوتسال 
است. اینکه براى تیم ملى فوتسال وقت و بها مى گذارند، بسیارارزشمند است. ما همچنان به حمایت مادى و معنوى 
ایشان نیازداریم و از رئیس فدراسیون مى خواهیم در لیتوانى درکنار ما باشند تا با خیالى آسوده مسابقات را پشت 
سر بگذاریم. بدون تردید حضورعزیزى خادم درکنارملى پوشان قوت قلبى براى تیم ملى فوتسال است. همچنین 
دراین مدت کوتاه ارکان مختلف فدراسیون از جمله سرپرست دبیرکلى، طبق دستورعزیزى خادم حمایت همه 

جانبه اى از تیم ملى فوتسال داشتند و برنامه هاى این تیم به خوبى در حال انجام است.

استفاده از شانس تیم ملى براى چانه زنى!

رودست پرسپولیس به سپاهان با شهریار مغانلو
سرمربى تیم ملى فوتسال ایران:

مهم ترین دیدار ما در جام جهانى با صربستان است

ورزش
Sport

حسینى با سپاهان تمدید کرد
مهر: هافبک سپاهان با تمدید قراردادش با این تیم 
به شایعات پایان داد. محمدرضا حسینى، هافبک 
ســپاهان پس از توافق با مدیران باشگاه سپاهان، 
قرارداد خود را به مدت سه سال با این تیم تمدید 
کرد. پیش از این شایعاتى مبنى جدایى او شنیده 
مى شــد که با تمدید قراردادش به این شــایعات 

خبرى پایان داد.

آقاى گل لیگ یک به ذوب آهن 
پیوست

ایسنا: مهاجم فصل گذشــته خیبر خرم آباد به 
ذوب آهن پیوســت. عارف رستمى، مهاجم فصل 
گذشته تیم فوتبال خیبر خرم آباد با عقد قراردادى 
به مدت یک فصل به تیم ذوب آهن اصفهان پیوست. 
او ســابقه حضور در تیم هاى جوانان و امید سایپا، 
نیروى زمینى تهران و خیبر خرم آباد را در کارنامه 
خود دارد و در فصل گذشته لیگ یک عنوان آقاى 
گلى را به دست آورده بود. هم چنین پوریا پورعلى، 
هافبک فصل گذشته فجر سپاسى با عقد قراردادى 
دو ساله به جمع شاگردان مهدى تارتار اضافه شد. 
مرتضى خراســانى، مهاجم فصل گذشته بادران 
تهران نیز با عقد قراردادى به مدت یک فصل به تیم 

ذوب آهن اصفهان پیوست.

آخرین تلاش لیون
 براى جذب آزمون

ایلنا: باشــگاه لیــون آخرین تلاش خــود براى 
جذب ســتاره ایرانى زنیت را انجام داد. ســایت 
«footmercato» فرانســه در گزارشى به موضوع 
توجه باشگاه لیون فرانسه به جذب سردار آزمون 
ستاره ایرانى زنیت پرداخت. این رسانه فرانسوى 
عنوان کرد اگرچه لیون شــقیرى مهاجم ســابق 
لیورپــول را جذب کرده ولى همچنــان از جذب 
سردار آزمون ســتاره ایرانى زنیت ناامید نیست. 
یک هفته به پایان زمان نقل وانتقالات تابستانى در 
لیگ فرانسه باقى مانده ولى باشگاه لیون در تلاش 
است تا رضایتنامه مهاجم ایرانى را از باشگاه زنیت 

کسب کند.

گزینه پرسپولیس برگه فسخ 
قراردادش را اصلاح کرد

ایرنا: بازیکن فصل گذشــته پدیده پس از اصلاح 
برگه فســخ قرارداد خود وارد ســاختمان باشگاه 
پرسپولیس شــد. على نعمتى، مدافع مدنظر تیم 
پرسپولیس که روز گذشته به دلیل خط خوردن 
برگه فســخ قرارداد خود نتوانســت با این باشگاه 
قرارداد ببندد، امروز براى عقد قرارداد رســمى به 
باشگاه پرســپولیس آمد. به نظر مى رسد با توجه 
به اصلاح برگه فسخ قرارداد نعمتى، مدافع فصل 
گذشته پدیده مشکلى براى عقد قرارداد دو ساله با 

سرخ پوشان نخواهد داشت.

دعواى باشگاه استقلال
 به مظاهرى

ورزش 3: باشگاه استقلال به وکیل دروازه بان این 
تیم اعلام کرد مى تواند قراردادش را فســخ کند. 
مهدى صادقى وکیل رشید مظاهرى بعد از خروج 
از باشگاه استقلال به خبرنگاران گفت: ما چندین 
نشســت با باشگاه داشتیم و مشــکلات را مطرح 
کردیم. بعــد از مطرح کردن این مســائل نتیجه 
گرفتیم که 10 روز صبر کنیم. وى افزود: ظهر به 
ما گفتند که مدیریت باشگاه گفته باید مشکلتان 
را حل کنید و مــا کارى نمى توانیم برایتان انجام 
دهیم. به احترام باشگاه منتظر شدیم تا مددى به 
باشگاه بیاید. در این چند روز هم به ما خیلى سخت 
گذشت. اما مدیرعامل باشــگاه رك و راست به ما 

گفت بروید و قراردادتان را فسخ کنید. به سلامت!

خادم پور: دوست دارم
 در استقلال باشم

مهر: بازیکن تیم فوتبال استقلال گفت: همیشه 
با افتخار در استقلال هســتم و دوست دارم باشم. 
ســینا خادم پور پس از خروج از باشگاه استقلال 
اظهار داشت: من قرارداد دارم و مشکلى ندارم. وى 
در مورد اینکه آیا سال بعد در استقلال حضور دارد، 
گفت: توکل به خدا ببینیم چه مى شود. خادم پور در 
مورد اینکه آیا با وجود ترافیک خط دفاع استقلال 
کارش ســخت شــده، عنوان کرد: توکل به خدا، 

ان شاءاله هرچه اتفاق خوب است بیفتد.

قرارداد مربى دروازه بانان 
تراکتور تمدید شد

فارس: مربــى دروازه بانان تیــم تراکتور قرارداد 
خود را با این باشــگاه تمدید کــرد. دینکا آلین، 
مربى دروازه بانان تیم تراکتــور با حضوردردفتر 
مدیرعامل، قرارداد خود را رسماً به مدت سه فصل 
دیگر تمدید کرد. وى پس ازامضاى قرارداد خود، 
اظهارداشــت: در دو فصل اخیرتجربیات بسیار 
خوبى درتیم تراکتورداشــتم و ایــن تیم را خانه 
خودم مى دانم. ازطرفى دیگر، در تبریز احســاس 
آرامش و راحتى مى کنم و خوشحالم که همچنان 
به همکارى خود با تراکتــور ادامه مى دهم. مربى 
دروازه بانان تراکتور افزود: پیشــنهاداتى ازسایر 
باشگاه ها هم داشتم، اما ترجیح دادم که در تراکتور 

به کار خود ادامه بدهم. 

نقل و انتقالات
PSG درخواست «پله» از ستارگان دنیاى ورزش در برابر کروناگزینه نیمار براى جایگزینى ام باپه در

ایسنا: ستاره برزیلى پارى سن ژرمن گزینه مورد علاقه خود براى جایگزینى ام باپه را به سران پارى سن ژرمن معرفى کرد. جدایى 
ام باپه از پارى سن ژرمن تا حدود زیادى قطعى به نظر مى رسد. این بازیکن جوان حاضر نیست که قراردادش را با پارى سن ژرمن 
تمدید کند و به همین دلیل باشگاه در تلاش براى انتخاب جایگزینى شایسته براى اوست. ام باپه دوست دارد که راهى رئال مادرید 
شود و پارى سن ژرمن هم منتظر رسیدن یک پیشنهاد خوب از سوى مادریدى هاست تا این انتقال نهایى شود. طبق اعلام این 
شبکه فرانسوى نیمار از سران پارى سن ژرمن خواسته است که در صورت جدایى ام باپه براى جایگزینى این بازیکن با ریچارلیسون 
قرارداد امضا شود. ریچارلیسون در اورتون بازى مى کند و دو هفته قبل توانست با تیم ملى فوتبال برزیل قهرمانى در المپیک را 

به دست آورد.

ایرنا: اسطوره و برترین فوتبالیست قرن از ستارگان دنیاى ورزش خواست تا براى مقابله با کرونا اقدام کنند. موسسه خیریه پله 
اسطوره فوتبال برزیلى خیلى از اقلام ورزشى او را در کنار دیگر ستارگان ورزش جهان به مزایده گذاشته است تا عواید حاصل از 

آن به مقابله با کرونا اختصاص یابد. 
پله 80 ساله که تنها بازیکنى است که ســه مدال قهرمانى در جام جهانى را از آن خود کرده اســت و بازیکنى بود که اغلب او را 
بزرگ ترین فوتبالیست تاریخ مى نامند، گفت: همه مبلغ جمع آورى شده به دولت برزیل براى مقابله با کرونا اختصاص مى یابد. تا 
کنون 575،000 نفر در بزرگ ترین کشور آمریکاى جنوبى بر اثر کووید -19 جان باخته اند که دومین آمار مرگ و میر در جهان 

پس از ایالات متحده است.

اخبار

بازگشت به اهواز این بار با رنگ قرمز
عبداله ویسى سرمربى جدید فولاد خوزستان شد؛

باشگاه فولاد نام عبداله ویســى را به عنوان سرمربى 
جدید خود اعلام کرد. ویسى 24 ساعت پس از انصراف 
رسمى جواد نکونام از ادامه همکارى با فولاد، به عنوان 
ســرمربى جاى وى را گرفت تا این مربى 50 ســاله 
رامهرمزى یک بار دیگر در موقعیت هدایت یک تیم 
ممتاز در لیگ برتر فوتبال ایران قــرار بگیرد. عبداله 
ویسى که سابقه یک قهرمانى شگفت انگیز با استقلال 
خوزستان را در لیگ برتر فوتبال ایران دارد و آخرین 
مربى بوده که پیش از قهرمانى هاى متوالى پرسپولیس 
در ایران جام لیگ را لمس کرده، فصل گذشته در خیبر 
خرم آباد فعالیت مى کرد. او سابقه حضور در تیم هاى 
مثل پیکان، صبا، شاهین بوشهر، سپاهان و... را دارد و 
اتفاقاً توسط همین باشگاه فولاد به فوتبال ایران معرفى 
شده است. زمانى که به عنوان یک مربى جوان و پیگیر، 
توسط مسعود رضاییان به ملادن فرانچیچ مربى اهل 
کرواسى فولاد معرفى شد و ســرخ ها در همان فصل 

توانستند به اولین قهرمانى خود در لیگ برتر برسند.
ویسى که از مربیان اسم و رســم دار فوتبال ایران نیز 

محسوب مى شــود، در شــرایطى هدایت فولاد را در 
دست گرفته که این باشگاه به دلیل پاره اى از مشکلات، 
تغییرات مدیریتى و پنجره بسته شاید نتواند فصل نقل 

و انتقالات چندان مثبتى داشته باشد اگرچه حمیدرضا 
گرشاسبى مدیرعامل جدید باشگاه در تلاش است این 
محدودیت را از پیش پاى تیمش بردارد تا فولاد بتواند 

دوباره با خرید بازیکنــان جدید نقاط ضعف احتمالى 
خود را ترمیم کند. اتکاى عبداله ویسى در درجه اول 
به جوانان مســتعدى خواهد بود کــه در تیم فولاد و 
آکادمى آن به وفور وجود دارند. او که در گذشــته هم 
نشان داده ترجیحش به کار کردن با بازیکنان جوان 
و کم سر و صداست، احتمالاً با ورود خود به مجموعه 
فولاد تا حدى استراتژى باشــگاه را نیز تغییر خواهد 
داد. باشگاهى که بعد از دو فصل مثبت با جواد نکونام و 
کسب مقام قهرمانى جام حذفى در این فصل در آسیا 
نیز حضور دارد و ویســى باید تیمى در حد رقابت در 

لیگ قهرمانان آسیا بسازد.
بعد از یک دوره فتــرت این فرصتى مناســب براى 
عبداله است تا دوباره در فوتبال ایران سرى در سرها 
دربیاورد و نشــان بدهد که قهرمانى اش با استقلال 
خوزستان اتفاقى نبوده و از ریشــه هاى فنى و غریزه 
مربیگرى او سرچشمه مى گیرد. چیزى که حالا فوتبال 
خوزستان و هواداران فولاد نیز به شــدت از او انتظار 

دارند.

آنسو فاتى که به یکى از بازیکنان درخشان بارسلونا در 
فصل گذشته بدل شده بود در تاریخ 7 نوامبر 2020 
(17 آبان 99) با پارگى مینیسک زانو مواجه شد و 
تقریباً 10 ماه از میادین دور ماند. او در تاریخ دوم 
شهریورماه 1400 در تمرینات بارسلونا پس از 10 ماه 
حاضر شد تا دوباره براى این تیم بازى 
کند.
منبع: فارس

باشگاه استقلال براى 
انتقال «مهدى قایدى» 
به باشگاه الاهلى امارات 
قراردادى به ارزش یک 
میلیون و 800 هزار دلار 
منعقد کرد؛ قراردادى که 
گران ترین انتقال تاریخ 
فوتبال ایران را رقم زد.
منبع:همشهرى آنلاین

ایرنا: برگزارکنندگان بازى هاى ملى چین از صدور مجوز حضور تماشــاگران براى رویدادهاى 
داخلى در ســال 2022 خبر دادند. کمیته برگزارى بازى هاى ملى چین یکســال مانده تا آغاز 
بازى هاى ملى اعلام کرد: تماشاگران باید 72 ساعت پس از ورود به هر مکان ورزشى تست کرونا 
را ارائه دهند و افراد بالاى 18 سال نیز باید حداقل 14 روز قبل مدرك واکسیناسیون کامل را به 
همراه داشته باشند. بلیت ها در وب سایت رسمى بازى هاى ملى چین و حساب رسمى بازى هاى 
ملى چین یا مراکز فروش بلیت در دسترس هستند. نخستین بلیت براى 12 رویداد و 123 مسابقه 
شامل هندبال، ترامپولین، والیبال زیر 19 سال زنان، بوکس، ژیمناستیک موزون، والیبال زیر 20 
سال مردان، جودو، وزنه بردارى، والیبال زنان، کاراته، ساندا و کشتى صادر خواهد شد. بازى هاى 
ملى چین از 15 تا 27 سپتامبر 2022 (24 شــهریور تا پنجم مهر 1401) در استان شانشى در 
شمال غربى چین برگزار خواهد شد. این رویداد چهاردهمین دوره بازى هایى است که هر چهار 
سال یکبار برگزار مى شود و تاریخچه آن به سال 1959 باز مى گردد. در سال 2022 چین قرار است 
میزبان المپیک زمستانى و پارالمپیک زمستانى 2022 پکن و بازى هاى آسیایى هانگژو باشد و 
حضور تماشاگران در رویداد ملى ورزشى چین مى تواند نویدبخش برگزارى ایمن مسابقات باشد.

مهر: فدراسیون والیبال ایران با ارسال نامه اى به باشگاه ویکستورم کره جنوبى و فدراسیون جهانى، 
خواهان بازگشت بردیا سعادت به ایران شد. بردیا سعادت بازیکن جوان و آینده دار تیم ملى کشورمان، 
چندى پیش پیشنهادى از سوى باشگاه ویکستورم کره جنوبى دریافت کرد. با توجه به اینکه وى در 
اردوى تیم ملى جوانان و تیم ملى بزرگســالان براى حضوردر رقابت هــاى قهرمانى جوانان جهان و 
قهرمانى مردان آسیا حضور داشت، فدراســیون ایران تأیید کرد که این بازیکن در راستاى حمایت 
از بازیکنان جوان با موافقت کادر فنى راهى کره جنوبى شود تا درتمرینات تیم باشگاهى خود حضور 
پیدا کند. طبق مقررات فدراسیون جهانى والیبال باشگاه ها موظف هستند از تاریخ 15 مى تا 15 اکتبر 
بازیکنان ملى پوش را در اختیار تیم هاى ملى قرار دهند، اما باشگاه کره اى درخواست کرده که سعادت 
تا پایان مسابقات لیگ کره جنوبى در اختیار این باشگاه باشد که این موضوع خلاف مذاکرات انجام شده 
است. بنابراین فدراسیون والیبال ایران با ارسال نامه اى به باشگاه ویکستورم کره جنوبى و فدراسیون 
جهانى، خواهان بررسى این موضوع و بازگشت بردیا سعادت به ایران شد تا وى براى حضوردر مسابقات 
قهرمانى جوانان جهان و قهرمانى مردان آسیا در اختیار کادر فنى تیم ملى جوانان و بزرگسالان قرار 

گیرد.

برگزارکنندگان بازى هاى ملى چین در سال 2022 خبر دادند؛

صدور مجوز براى حضور تماشاچیان
نامه نگارى جنجالى دو فدراسیون بر سر یک بازیکن؛

اولتیماتوم فدراسیون والیبال ایران به باشگاه ویکستورم کره جنوبى


